

CADANGAN KERJA-KERJA MENAIKTARAF CROSSING CULVERT DAN LAIN-LAIN KERJA YANG BERKAITAN DI PERSIMPANGAN JALAN BK 6B/1 DAN BK 6B/1C SERTA JALAN BK 6B/1 DAN BK 6B/1D, BANDAR KINRARA, PUCHONG, SELANGOR DARUL EHSAN.

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR	JUMLAH (RM)
	<p>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja dilaksanakan.</p> <p><u>KERJA-KERJA BOX CULVERT</u></p>				
A	Kerja-kerja memotong permukaan jalan menggunakan diamond cutter setebal 50-100mm dan lain-lain kerja yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	M	52		
B	Kerja-kerja membekal guni berisi pasir kasar untuk bund, halang air dan pengalihan aliran air sementara dan lain-lain kerja yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	100		
C	Kerja-kerja mengorek, menggali tanah/parit ke paras yang dikehendaki dengan jentera serta memecah longkang/lantai konkrit/tembok/batuan sediaada dan membawa keluar sisa bahan korekan keluar dari tapak ke tapak pelupusan dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	M3	126		
D	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadat batu aggregate (crusher run) yang di ambil dari luar tapak bina sebagai lapisan asas longkang dan box culvert mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa	M3	7		
E	Kerja-kerja membekal dan memasang satu lapisan kepingan jejaring No. A10 atau rangka keluli dikimpal yang seakan dari jaringan 200mm x 200mm beratnya 6.16 kg tiap-tiap meter persegi untuk lantai asas box culvert dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	M2	32		
F	Kerja- kerja membekal, menghampar dan memadatkan ready mixed concrete Gred 25 (1:21 1/2:3-20mm) untuk lantai asas Box Culvert dan lain-lain kerja yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa	M3	5		
G	Kerja-kerja membekal dan memasang pembentuk kekotak konkrit pratuang bertetulang saiz 1200mm x 900mm dengan 'dry weather flow' termasuk penutup dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	M	26		
H	Kerja-kerja bekal dan pasang 'non woven geotextiles'dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	M2	78		
JUMLAH DIBAWA KE BELAKANG :					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR	JUMLAH (RM)
	<p>JUMLAH DIBAWA DARI HADAPAN :</p> <p>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja dilaksanakan.</p> <p><u>SUMP</u></p> <p>A Kereja-kerja membina sump 1500mm x 1200mm konkrit gred 35 bertetulang y12@200mm c/c tebal dinding 225mm dan lantai 150mm dan lain-lain kerja yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Penguasa (anggaran kedalaman purata 1800mm)</p> <p>B Kerja-kerja membekal dan memasang MS Grating dari jenis kepingan plet 50mm lebar dengan ketebalan 8mm minima dipateri pada jarak 40mm setiap satu dan bingkai (frame) difabrikasi dari besi yang sama bersaiz 1500mm x 1200mm dan lain-lain kerja yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Penguasa.</p> <p><u>KERJA-KERJA TURAPAN JALAN</u></p> <p>C Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan lapisan pasir sebagai asas dasar jalan sehingga ketebalan setebal 100mm mencerun atau menyendeng mengikut butiran yang ditentukan lain-lain kerja yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p> <p>D Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan lapisan crusher run sebagai asas jalan sehingga ketebalan setebal 300mm dengan jentera pemadat 8-10 tan (Setiap lapisan tidak melebihi 150mm tebal) dan lain-lain kerja yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p> <p>E Kerja-kerja menyembur lapisan 'prime coat' jenis Slow Setting (SS-1K) pada kadar 4.0 liter per meter persegi dan lain-lain kerja yang berkaitan seperti arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p> <p>F Kerja-kerja bekal, hampar merata serta memadatkan TURAPAN JKR AC 28 (binder course) tebal minima 60mm selepas dipadatkan dengan jentera pemadat 4 tan dan lain-lain kerja yang berkaitan sehingga sempurna mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa</p> <p>G Kerja-kerja menyembur satu lapisan 'bituminous tack coat' jenis Rapid Setting (RS-1K) pada kadar 0.55 liter per meter persegi dan lain-lain kerja yang berkaitan seperti arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p> <p>H Kerja-kerja bekal, hampar merata serta memadatkan TURAPAN JKR AC 14 (wearing course) tebal minima 50mm selepas dipadatkan dengan jentera pemadat 4 tan dan lain-lain kerja yang berkaitan sehingga sempurna mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa</p>				
	JUMLAH DIBAWA KE BELAKANG :				

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR	JUMLAH (RM)
	<p>JUMLAH DIBAWA DARI HADAPAN :</p> <p>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja dilaksanakan.</p> <p><u>RUMPUT</u></p> <p>A Kerja-kerja membekal dan menambak dan memadatkan tanah yang diperolehi dari luar dari tapak bina dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.</p> <p>B Kerja-kerja membekal dan menanam rumput rumput secara rapat-rapat sehingga memuaskan Pegawai Penyelia dan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa</p>				
		M3	50		
		M2	10		
	JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA :				

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR	JUMLAH (RM)
	<p>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja dilaksanakan.</p> <p><u>KEMASAN AKHIR</u></p> <p>C Kerja-kerja kekemasan akhir tapak termasuk pembersihan sisa binaan / kerja dan pembaikan jalan / perabot jalan / parit / lanskap dan lain-lain yang berkaitan yang rosak akibat kerja korekan sehingga memuaskan Pegawai Penyelia dan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa</p>	BORONG	1		
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA :					